
Keder vi os nu, fordi at der er færre cigaret rygere at jagte? 

Jeg har været "så klog" som at ryge siden jeg var 13 år gammel. Den gang var det IN og sejt. Der er 

løst blevet forsøgt at stoppe igennem tiden, når jeg begyndte at finde ud af at det ikk var så smart 

alligevel. Det er dog ikk lykkedes, da det har sat sig fast i kroppen og i en travl og halvstresset 

tilværelse er det også en vigtig faktor for mig for at stresse af og afkoble helt for et øjeblik.  

Så kom dampen! Det er sundere og bedre, får vi af vide og Det lykkedes mig endelig at smide 

cigaretterne og gå til damp, som er billigere og mere skånsomt for mine omgivelser. (lugt og passiv 

rygning).  

Skal vi til at forbyde livet? ALT er farligt!! 

Min danske tilværelse er pt. meget pressende. Der skal studeres og tjenes penge ved siden af, for at 

fungerer og familien skal også passes! hvis min damp(afstress og frakoblingsmulughed) bliver taget 

fra mig, så går jeg ned med stress. "så gå til psykolog og rygestop" ja, hvis jeg skal til at presse det 

ind i min kalender, så går jeg da helt psykisk ned!  

Hvis jeg ikke gør skade på andre med mit damp, så lad mig da leve mit liv som jeg vil. Så skal jeg 

smide dampen, når JEG føler overskud til og behov for! Man skulle måske fokusere mere tid på 

nogle af de mere reelle problemer i landet!!!  
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